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 Şedinţa a fost convocată de către dl. primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman, prin 
Dispoziţia 389 din data de 13.05.2024, în conformitate cu prevederile  art. 134, alin. 1, 
lit. a, alin. 4 din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu modificările 
ulterioare. 
   La şedinţă participă un număr de 17 consilieri locali. Absentează dl Stoica 
Cozmin și dl Mateiciuc Silviu Nicolae. 
   D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman: Bună ziua. Mulțumesc că ați 
acceptat invitația de a participa la ședința extraordinară.  Sunt chestiuni foarte urgente. 
În primul rând vorbim de un proiect privind construirea unui centru  RMN, este și domnul 
manager al spitalului și va răspunde la întrebările care pot apărea.  E un proiect la care 
muncim de ceva vreme și care are caracter urgent, pentru că în urma hotărârii de 
Consiliu Local, trebuie pus sub finanțare.  Alte propuneri pentru completarea ordinii de 
zi? Nu sunt. 
 Se supune aprobării ordinea de zi, respectiv: 

1. Proiect de ho, 
2. 1tărâre privind rectificarea bugetului local de venituri și cheltuieli pe anul 

2024 - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 
            2. Proiect de hotărâre privind aprobarea proiectului „CENTRU DE 
IMAGISTICĂ RMN” și a cheltuielilor legate de acesta în cadrul Programului de 
Sănătate, Prioritatea 1, Obiectiv specific RSO4.5 Asigurarea accesului egal la 
asistență medicală și asigurarea rezilienței sistemelor de sănătate, inclusiv în 
ceea ce privește asistența medicală primară, precum și promovarea tranziției de 
la îngrijirea instituționalizată către îngrijirea în familie sau în comunitate (FEDR), 
Apel de proiecte nr: PS/191/PS_P1/OP4/RSO4.5/PS_P1_RSO4.5_A2 - iniţiator, 
primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 
            3. Proiect de hotărâre privind alocarea de la bugetul local a sumei de 123.770  
lei în vederea organizării unor manifestări cultural – artistice, religioase, 
comemorative şi sportive în perioada 01 – 13 iunie 2024 - iniţiator, primar – prof. 
Gheorghe – Cătălin Coman; 
            4. Proiect de hotărâre privind aprobarea calităţii de partener a Municipiului 
Fălticeni în organizarea evenimentului pugilistic Memorialul „Mihai Vasilache”  - 
ediţia a VI – a- iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman. 
             Ordinea de zi, în totalitate, se aprobă în unanimitate, respectiv cu 17 voturi 
„pentru”. 

   Se trece la primul punct de pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre 
privind rectificarea bugetului local de venituri și cheltuieli pe anul 2024 - iniţiator, 
primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 
   D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman: Rectificarea a mai suferit o 
serie de modificări față de varianta inițială,  dar le aveți pe toate, absolut transparent, 



după cum vedeți din raportul de specialitate al Direcției economice. Am alocat 282.200 
lei veniturilor și cheltuielilor bugetului local. Secțiunea de funcționare se diminuează cu 
suma corespunzătoare, în vederea asigurării altor categorii de cheltuieli, relativ urgente. 
În primul rând la învățământ. La „Voinicelul” 14.000 lei suplimentar, la G.P.P. Pinocchio 
41.000 lei suplimentar, Creșa „Sfânta Ana”  39.300 lei, necesară pentru acordarea 
voucherelor de vacanță. Tot virări a solicitat și Colegiul „Mihai Băcescu”. Capitolul 
sănătate se majorează cu suma de 5.340 lei necesari pentru  acordarea voucherelor de 
vacanță pentru cele patru asistente medicale, care s-au transferat la unitatea noastră de 
la Creșa „Sfânta Ana” și Grădinița specială. Astea sunt categoriile de cheltuieli pe care 
le supunem aprobării dumneavoastră la proiectul de rectificare bugetară. 
 D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte de ședință: Avizul 
comisiilor. 
 D-nul consilier local, jr. Murariu George - Bogdan – preşedinte comisia 
economică: Aviz favorabil. 

  D-na consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru 
învăţământ:  Aviz favorabil. 

  D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte comisia pentru 
amenajarea teritoriului şi urbanism:  Aviz favorabil. 

  D-nul consilier local,  Haidău Răzvan – Petrică – preşedinte comisia 
pentru administrație publică: Aviz favorabil. 
 D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte de ședință: 
Intervenții?   
 Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat cu 13 voturi „pentru”. D-na 
cons. local Chirilă Gabriela,  d-na cons. local Edu Anca, d-na cons. local Amarie 
Mariana și d-na cons. local Cojocaru Eugenia nu și-au exercitat dreptul de vot și nu au 
participat la dezbateri. 
   Se trece la următorul punct de pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre 
privind  aprobarea proiectului „CENTRU DE IMAGISTICĂ RMN” și a cheltuielilor 
legate de acesta în cadrul Programului de Sănătate, Prioritatea 1, Obiectiv 
specific RSO4.5 Asigurarea accesului egal la asistență medicală și asigurarea 
rezilienței sistemelor de sănătate, inclusiv în ceea ce privește asistența medicală 
primară, precum și promovarea tranziției de la îngrijirea instituționalizată către 
îngrijirea în familie sau în comunitate(FEDR), Apel de proiecte nr: 
PS/191/PS_P1/OP4/RSO4.5/PS_P1_RSO4.5_A2 - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – 
Cătălin Coman. 
   D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman:   După cum vedeți din valoarea 
sumei este unul din cele mai mari proiecte  pe care  sperăm să le derulăm împreună cu 
spitalul. Practic este al doilea proiect ca mărime după construirea și dotarea spitalului. 
Un proiect de aproape 20 milioane de lei. O noutate absolută pentru Fălticeni și 
sistemul sanitar din Fălticeni. Este vorba de „CENTRU DE IMAGISTICĂ RMN”. 
Depunem acest proiect după ce am făcut diligențele legale către Ministerul Sănătății. 
Sperăm să fie aprobat cât mai repede și să dăm drumul pentru licitația la executie 
lucrărilor. După cum vedeți, pe lângă aprobarea Consiliului Local pentru acest proiect, 
trebuie să ne asigurăm o contribuție proprie de 397.231 lei și cheltuielile neeligibile ale 
proiectului, care la momentul actual înseamnă 0 lei. Deci, asigurăm cofinanțarea de 2%. 
Trebuie să îl împuternicim pe domnul manager Vlad Alexandru  Morariu să semneze 
toate actele necesare și contractul de finanțare în numele Spitalului Municipal Fălticeni 
și al Consiliului Local și Primăriei  Municipiului Fălticeni. Devizul general se modifică cu 
1 ban, dar trebuie luat în calcul. Vreau să o facem din start bine, pentru că v-am mai 
povestit o dată, că am făcut un drum la București pentru 1 ban. De data asta, 



mentiunea asta o facem din start, ca să nu mai fie necesară o nouă ședință de Consiliu 
Local. Domnul manager ne poate spune două vorbe referitoare la acest proiect. 
    Domnul manager al Spitalului Municipal Fălticeni, dr. Morariu Vlad 
Alexandru: Sunt mai multe programe care se adresează sănătății, spitalul nostru le-a 
accesat absolut pe toate, proiectul a fost aprobat. Avem un proiect de 22,6 mil. lei în 
derulare. Un proiect de digitalizare de 500 mii euro, am fost declarați câștigători 
urmează să îl implementăm. Un alt proiect mai micuț,  de dotare a cabinetelor de 
planning familial. Cea mai mare investiție este acest proiect. Vrem să construim o 
clădire, pe care  să o numim ”Centru de imagistică RMN”, pe care să o dotăm cu cel 
mai modern aparat din domeniul rezonanței nucleare, aparat ”3 Tesla”. Acesta este un 
aparat cu o fidelitate mai mare, este viitorul. Un aparat pe care l-am fi achiziționat din 
bugetul nostru ar fi fost destul de greu de dus la bun sfârșit. Noi muncim la el de un an, 
am făcut studiu de fezabilitate, am finalizat proiectul tehnic, iar după aprobarea din 
Consiliul Local de astăzi, dacă va fi, urmează să scoatem la licitație. Pe data de 30  mai 
să depunem documentația la Ministerul Sănătății pentru finanțare. Avem toate 
documentele, inclusiv autorizația semnată. Avantajele acestea ne aruncă într-un punctaj 
foarte bun și șansele pentru a primi aprobarea pentru finanțare sunt maxime. Medicina 
este într-o dezvoltare continuă și trebuie să ținem pasul cu ea. Acum 10, 15 ani se 
stătea pe loc. Am avansat, am adus doctori tineri, trebuie să ținem pasul și asta vreau 
să fac cu domnul primar. Dacă sunt întrebări, sunt aici să vă răspund. După cum  a 
spus și domnul primar, este o cofinanțare de aproximativ 400 mii lei, pe care vă rugăm 
să ne-o aprobați, să facem următorul pas înainte. Vor fi cheltuieli de mentenanță, pe 
parcursul a 5 ani, dar asta  asigurăm noi ca instituție, din veniturile ce vor fi aduse de 
acest centru. 
     D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman:  O singură mențiune vreau să 
mai fac....până pe 30 mai trebuie depusă documentația, este data limită. Autorizația de 
construire este semnată, prin urmare nu mai există alt pas pe care trebuie să îl facem, 
decât această aprobare a consiliului local. 
 D-nul  viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte de ședință: Avizul 
comisiilor. 
 D-nul consilier local, jr. Murariu George- Bogdan – preşedinte comisia 
economică: Aviz favorabil. 

  D-na consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru 
învăţământ:  Aviz favorabil. 

  D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte comisia pentru 
amenajarea teritoriului şi urbanism:  Aviz favorabil. 

  D-nul consilier local,  Haidău Răzvan – Petrică – preşedinte comisia 
pentru administrație publică: Aviz favorabil. 
 D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte de ședință: 
Intervenții?    
  Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat cu 14 voturi „pentru”. D-na 
cons. local Chirilă Gabriela,  d-na cons. local Edu Anca și d-na cons. local Cojocaru 
Eugenia nu și-au exercitat dreptul de vot și nu au participat la dezbateri. 
    Se trece la următorul punct de pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre 
privind  alocarea de la bugetul local a sumei de 123.770  lei în vederea organizării 
unor manifestări cultural – artistice, religioase, comemorative şi sportive în 
perioada 01 – 13 iunie 2024 - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman. 
   D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman: Știți că e o perioadă 
aglomerată,  sunt manifestările  din perioada 1-13 iunie. În primul rând e Ziua 
Internațională a Copilului. Avem competițiile pe care le organizăm an de an, competiții 



sportive, dans,  jocuri, spectacolul pe care îl facem la ponton, în mod tradițional. Aveți în 
anexe și manifestările pe care le vom derula împreună cu partenerii noștri, precum și 
sumele aferente pentru fiecare manifestare în parte. 
 D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte de ședință: Avizul 
comisiilor. 
 D-nul consilier local, jr. Murariu George- Bogdan – preşedinte comisia 
economică: Aviz favorabil. 

  D-na consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru 
învăţământ:  Aviz favorabil. 

  D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte comisia pentru 
amenajarea teritoriului şi urbanism:  Aviz favorabil. 

  D-nul consilier local,  Haidău Răzvan – Petrică – preşedinte comisia 
pentru administrație publică: Aviz favorabil. 
 D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte de ședință: 
Intervenții?   
  Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat în unanimitate, respectiv 
cu 17 voturi „pentru”.   
   Se trece la următorul punct de pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre 
privind aprobarea calităţii de partener a Municipiului Fălticeni în organizarea 
evenimentului pugilistic Memorialul „Mihai Vasilache”  - ediţia a VI – a- iniţiator, 
primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 
   D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman:  S-a  ajuns la a șasea ediție, 
iar sumele de bani pe care le alocăm de la bugetul local nu sunt foarte mari. Le aveți 
menționate în anexa proiectului de hotărâre. Noi asigurăm cupe, medalii, tricouri și 
masa de prânz pentru sportivi, antrenori și arbitri. Avem ca partener în organizarea 
acestui eveniment Clubul Sportiv Șomuz Fălticeni, precum și familia regretatului Mihai 
Vasilache, care contribuie și logistic, și financiar. Contribuim și cu Sala de Sport 
Udișteanu, pe care o punem la dispoziție. O manifestare frumoasă, necesară și 
așteptată an de an de fiecare participant sau spectator. 
 D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte de ședință: Avizul 
comisiilor. 
 D-nul consilier local, jr. Murariu George - Bogdan – preşedinte comisia 
economică: Aviz favorabil. 

  D-na consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru 
învăţământ:  Aviz favorabil. 

  D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte comisia pentru 
amenajarea teritoriului şi urbanism:  Aviz favorabil. 

  D-nul consilier local,  Haidău Răzvan – Petrică – preşedinte comisia 
pentru administrație publică: Aviz favorabil. 
 D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte de ședință: 
Intervenții?   
 Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat în unanimitate, respectiv cu 
17 voturi „pentru”. 
      D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte de ședință declară 
ședința închisă. 
            Drept pentru care s-a întocmit prezentul proces-verbal. 

 

       PREŞEDINTE DE ŞEDINŢĂ                 SECRETAR GENERAL MUNICIPIU  
Viceprimar, ing. Constantin Bulaicon                         Jr. Mihaela Busuioc 


